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 زهرا نعمتی 
بهترین ورزشکار ماه سپتامبر شد

ملی پ��وش تیران��دازی معلولان کش��ورمان 
به عنوان بهترین ورزش��کار ماه سپتامبر جهان 
معرفی شد. کمیته ملی پارالمپیک روز گذشته 
نامزدهای برترین ورزش��کار معلول جهان در ماه 
اکتبر را معرفی کرد که در بین آنها ورزشکارانی 
از دانم��ارک، ژاپن، مغولس��تان، اوکراین و ایتالیا 
دیده می شوند. در بخش انتهایی این خبر اسامی 
بهترین ورزش��کاران هر ماه در سال 2017 دیده 
می ش��ود که در بی��ن آنها نام زه��را نعمتی نیز 
 IPC وجود دارد. نعمتی روز 13 مهرماه از سوی
به عنوان یکی از 5 نامزد کس��ب عنوان بهترین 
ورزش��کار معلول در ماه سپتامبر معرفی شد اما 
نتیجه نهایی این نظرسنجی هرگز منتشر نشد. 
البته نعمتی تا فاصله 48 س��اعت مانده به پایان 
این نظرسنجی با اختلاف بسیار زیادی نسبت به 
سایر گزینه ها در صدر بود و در واقع مشخص بود 
که این عنوان را کسب می کند اما نتیجه رسمی 

از سوی IPC اعلام نشد.  

باشگاه پرسپولیس 
پیگیر مذاکره بیرانوند با تراکتورسازی

مسؤولان باشگاه پرسپولیس ماجرای پیش آمده 
بین دروازه بان این تیم با باش��گاه تراکتورسازی را 
به ط��ور جدی پیگیری خواهند ک��رد. به گزارش 
تس��نیم، علیرضا بیرانوند در گفت وگوی خود با 
خبرنگاران بعد از دیدار س��ایپا و پرس��پولیس از 
احتمال انتقالش به تیم تراکتورسازی در نیم فصل 
خبر داد و مدعی شد در دو، سه هفته آینده راجع 
ب��ه این موضوع تصمیم گیری خواهد کرد. بعد از 
ای��ن مصاحبه، کاظم محمودی، سرپرس��ت تیم 
فوتبال تراکتورس��ازی و برخی دیگر از مسؤولان 
این باشگاه مدعی شدند بیرانوند پیغام هایی برای 
آنها داش��ته است. چنانچه به مس��ؤولان باشگاه 
پرس��پولیس ثابت ش��ود که بیرانوند با باش��گاه 
تبریزی مذاکره کرده است، او به کمیته انضباطی 
باشگاهش احضار خواهد شد. پندار خمارلو، مدیر 
روابط عمومی باشگاه پرس��پولیس در گفت وگو 
با تس��نیم با تایید این موضوع گف��ت: ما به طور 
جدی پیگیر این ماجرا هس��تیم و اگر به باشگاه 
پرسپولیس ثابت شود که بیرانوند شخصاً با باشگاه 
تراکتورس��ازی وارد مذاکره شده است، او باید در 
کمیته انضباطی باشگاه در این باره پاسخگو باشد.

پیشنهاد عجیب عضو هیأت مدیره استقلال
ایران خودرو باشگاه استقلال را 

بردارد، سایپا پرسپولیس را!
عضو هیات مدیره باش��گاه استقلال تهران 
معتقد است به هیچ وجه امکان خصوصی سازی 
 قطع��ی 2 باش��گاه اس��تقلال و پرس��پولیس 

وجود ندارد.
حسن زمانی با اشاره به اعلام آمادگی دولت 
برای کمک به 2 باشگاه استقلال و پرسپولیس 
برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا، گفت: اینکه 
دولت برای کمک به این دو باش��گاه دست به 

جیب شود را به فال نیک می گیریم.
مشاور رئیس مجلس شورای اسلامی افزود: 
هر ی��ک از این دو باش��گاه دارای 30 میلیون 
نفر هوادار هس��تند و با لحاظ ک��ردن این امر، 
نمی توان هیچ کار فرهنگ��ی انجام داد که این 

میزان دربرگیری و اثرگذاری را داشته باشد.
عضو هیات مدیره باش��گاه استقلال تهران 
تصریح کرد: وقتی 30 میلیون نفر با برد تیمی 
همچون استقلال خوشحال می شوند و با باخت 
آن ناراحت؛ به نظر می رسد هر میزان برای این 

دو تیم پرطرفدار هزینه شود، باز هم جا دارد.
وی با بیان اینکه در حال حاضر در بودجه 
س��الانه ارقام کلانی برای کار فرهنگی کنار 
گذاش��ته می ش��ود ولی 2 باش��گاه استقلال 
و پرس��پولیس به عن��وان منبع ب��زرگ کار 
فرهنگ��ی تهی از اعتبارند، تصریح کرد: البته 
شنیده ایم دولت در بودجه سال آینده رقمی 
را برای این دو باش��گاه در نظر خواهد گرفت 
ک��ه اگر این تصمیم محقق ش��ود، حداقل از 
بسیاری از دغدغه های این دو باشگاه کاسته 

خواهد شد.
زمان��ی همچنین درباره خصوصی س��ازی 
سرخابی های پایتخت گفت:  با توجه به تعداد 
هوادارانی که این دو باش��گاه در س��طح کشور 
دارن��د، به هی��چ وجه امکان خصوصی س��ازی 

قطعی این دو باشگاه وجود ندارد.
عضو هیات مدیره باش��گاه استقلال تهران 
تصری��ح ک��رد: تنه��ا راه این اس��ت که مثلا 
اس��تقلال زیر مجموعه ایران خودرو قرار گیرد 
و پرس��پولیس نیز زیر مجموعه سایپا و این دو 
قطب بزرگ  خودروسازی در کشور هزینه های 
ای��ن دو باش��گاه را بپردازن��د و اینگونه امکان 
واگذاری این دو باشگاه وجود دارد ولی واگذاری 

این باشگاه ها به شخص امکانپذیر نیست.

یادداشت اخبار

سرمربی تیم ملی ایران با بیان اینکه فدراسیون 
از او خواس��ته درباره بازی با ونزوئلا صحبت نکند، 
صعود به دور دوم جام جهانی را جنگ بزرگی دانست 

و گفت: کی روش هراسی را القا کرده اند.
به گزارش مهر، کارلوس کی روش در حاش��یه 
تمرین دیروز تیم ملی فوتبال ای��ران درباره اردوی 
تیم ملی و بازی ه��ای تدارکاتی پیش رو، گفت: در 
حال حاضر تمام برنامه های مان را انجام داده ایم البته 

هنوز بازی مقابل ونزوئلا قطعی نیست.
وی درب��اره دلی��ل این قطعی نب��ودن، گفت: 
نمی دانم باید راجع به این مس��ائل صحبت کنم یا 
خیر. نمی دانم این موضوع مرتبط به مسائل داخل 
یا خارج زمین می شود. دستوری گرفته ام که نباید 
در این باره صحبت کنم. سازمان ما مکاتباتی دریافت 
کرده که هنوز بازی قطعی نش��ده است. سرمربی 
تیم ملی درباره اینکه آیا فدراسیون فوتبال به او گفته 
است در این باره صحبت نکند؟ سرش را تکان داد 
و گف��ت: بله. وی درباره اینکه آی��ا مهدی تاج از او 
این درخواست را داشته است؟ گفت: نمی توانم در 

این باره صحبت کنم.
کی روش درباره اینکه گفته می شود از دریافت 
نکردن مطالباتش ناراحت اس��ت، گفت: آیا شما 
مرا می شناس��ید؟ من طی چند سال حضورم در 
ایران درب��اره قرارداد و حقوقم وقت��ی 6 یا 7 ماه 
ب��ه تعویق افتاده بود، گلایه نک��ردم. آیا الان باید 
ب��رای 3 روز تعویق، ش��کایت کنم؟ آیا حتی یک 
نفر از ش��ما این مطلب را باور دارید؟ آیا هواداران 
فوتبال ایران این مطل��ب را باور می کنند؟ وقتی 
از پ��ول خودم پول پیش ب��رای هتل ها و مصارف 
دیگر گذاش��ته ام، باید از تعویق حقوقم ش��کایت 
کن��م؟ صحبت م��ن الان پول نیس��ت؛ صحبت 
من آرزو و رویاهای هواداران فوتبال ایران اس��ت. 

اگر مرا بشناس��ید می دانید تلاش��م را برای تهیه 
بهترین امکانات، بهترین هتل ها، بهترین توپ ها، 
بهترین زمین و بهترین مس��ائل برای تیم ملی به 
کار بسته ام. من فردی هستم که به صورت مداوم 
گلایه و ش��کایت می کنم. من عادت به شکایت و 
گلایه دارم.  س��رمربی تیم ملی تصریح کرد: برای 
من مهم نیس��ت. بلند حرف زدن را ادامه می دهم 
و از تلاشم دست برنمی دارم. اگر آنها فکر می کنند 
من فردی هس��تم که به گلایه عادت دارم، برایم 
فرقی ندارد. من اسم این موضوع را حرفه ای گری 
می گذارم و ش��خصی که به دنبال تعالی امکانات 
هست. از حالت گلایه کردنم حالت دیگری شکل 
می گی��رد به نام »کی روش هراس��ی« ک��ه این را 
القا کرده اند. ش��ما می دانید دست از تلاشم برای 
بهترین زمین برای تیم ملی دست برنمی دارم. فقط 
نقطه نظرات مختلف است. بعضی ها فکر می کنند 

نداشتن زمین تمرین خوب مساله کوچکی است 
اما من فکر می کنم این موضوع بزرگی است.

کی روش ادامه داد: وظیفه من به عنوان سرمربی 
تیم ملی این است که تلاش کنم آرزوها و رویاهای 
هواداران تیم ملی را تحقق بخش��م. تیم ملی ایران 
تاکنون به دور دوم جام جهانی راه نیافته اس��ت؛ آیا 
شما فکر می کنید این کار ساده است. شما می دانید 
بنده دس��ت از تلاش برای تهی��ه بهترین امکانات 
برنداشته ام. فقط یک هدف دارم و یک موضوع است 
که به من انگیزه می دهد تا بهترین آماده س��ازی را 
داشته باش��م، چون هواداران فوتبال ایران راجع به 
آرزوی بزرگ یعنی صع��ود به دور دوم جام جهانی 
صحب��ت می کنند. بازیکن��ان و مربیان هم همین 
را می خواهند. فدراس��یون هم راجع به این مطلب 
صحبت می کند. مسؤولان ارشد دولت هم راجع به 
این مساله حرف می زنند. شما فکر می کنید وظیفه 

بنده چیس��ت؟ کارم را رها کنم؟ خیر! بنده تلاش 
می کنم بهترین ها را برای تیمم مهیا کنم ولی فکر 
نکنید بنده نگران مسائل جنگ های جزئی نیستم. 
بزرگ تری��ن جنگ بنده صعود تیم ملی به دور دوم 
جام جهانی خواهد بود. هفته آین��ده با پاناما بازی 
داریم. ما مس��ائل مهم تری داریم ک��ه باید به آنها 
بپردازیم.  س��رمربی تیم ملی یادآور شد: امروز هم 
با بازیکنانم کار کردم. آنها فوق العاده ظاهر ش��دند. 
دارم تلاشم می کنم مسائل مربوط به جام جهانی را 
در ج��ای خود قرار بدهم و همه چیز را آماده کنم. 
بهترین سرمایه گذاری برای آینده فوتبال این است 
که بهترین آماده سازی و مشاهده نزدیک و عمیق 
را از بازیکنان داشته باشیم. کی روش گفت: راند اول 
اردوی ما امروز تمام می ش��ود. آرزویم این بود تمام 
این بازیکنان را به اتریش ببرم ولی مقدور نیست. ما 
در روزهای آینده س��عی می کنیم انتخاباتی داشته 
باشیم و ترکیبی از بازیکنان داخلی و لژیونر خواهیم 
داش��ت. در ماه بعد هم همین فرآیند را داریم. در 
دی م��اه، بهمن  و اس��فندماه این مراح��ل را ادامه 
می دهیم تا انتخاب نهای��ی در جام جهانی صورت 
بگیرد. در آخر ماه دسامبر، گروه 38 نفره بازیکنان 
برای جام جهانی را باید داش��ته باشم به علاوه 10 
بازیکن در حالت آماده باش. بعد از ماه ژانویه 2018 

تمرکزمان روی آن بازیکنان خواهد بود.
سرمربی تیم ملی گفت: مسائل دیگر برای من 
مثل دودی بر آتش اس��ت. تمرکزم را نس��بت به 
مس��ائل تیم ملی از دس��ت نمی دهم. هر روز سعی 
می کنم بهترین ها را برای تیم ایران مهیا کنم. اگر 
فکر می کنید این اشتباه است که یک مربی تلاش 
کند بهترین را فراهم کند، مربی خود را عوض کنید 
ولی بنده عوض نمی شوم، چون باید پاسخگوی همه 

هواداران باشم.

کی روش: اگر فکر می کنید رویه من اشتباه است مربی خود را عوض کنید

سرمربی تیم ملی باز هم ناز کرد

قهرمان س��ابق تکوان��دوی جهان نس��بت به 
خب��ر خداحافظی اش از دنی��ای قهرمانی واکنش 
نش��ان داد. به گزارش تس��نیم، مسابقات انتخابی 
درون اردوی��ی تیم ملی تکواندو جه��ت حضور در 
مس��ابقات گرنداس��لم چین صبح دیروز در خانه 
تکواندو برگزار ش��د. در رقابت های دیروز و در وزن 
س��وم المپیک )80- کیلوگرم( مسعود حجی زواره 

بعد از پش��ت سر گذاشتن دوران مصدومیت خود 
به مصاف عرفان ناظمی رفت که پس از انجام یک 
راند از ادامه مسابقه انصراف داد و از دنیای قهرمانی 
خداحافظ��ی کرد.  البته حجی زواره در گفت و گو با 

تسنیم، درباره خداحافظی از دنیای قهرمانی گفت: 
فعلا خداحافظی نکرده ام و بعدا در این باره صحبت 
می کنم. شنیده می شود مهدی بی باک بعد از اطلاع 
از تصمیم کاپیتان تیم ملی تکواندو نظر او را در حال 

حاضر برای خداحافظ��ی از دنیای قهرمانی تغییر 
داده اس��ت اما سرمربی تیم ملی دلیل عدم مبارزه 
حجی زواره را ناآمادگی وی برای حضور در مسابقات 
انتخابی اعلام کرد و اظهار داشت: حجی زواره هیچ 
صحبتی مبنی بر خداحافظی انجام نداده اس��ت و 
فقط به دلیل ناآمادگی مبارزه نکرده اس��ت و وی 
قطعا در مسابقات گرند اسلم حضور نخواهد داشت.

حجی زواره: از تیم ملی خداحافظی نکردم

ماجرای انصراف قهرمان تکواندو وسط یک مسابقه!


